
Referat af bestyrelsesmøde afd.6 d. 25-01-2023 

Tilstede: Jimmi Eibye, Christina, Lise Lotte, Horst 

Afbud: fra Anders 

Jimmi gav os en god orientering vedrørende hans job som afdelingsleder.  

Horst afleverede et brev fra en beboer hvor der ikke var udført mangelarbejde. korrekt.  

Vi aftalte at J.E. at dette skal følges op så hurtig som mulig. 

Der blev aftalt at sætte et lavt læhegn op ved beboerlokalet for at undgå nedtrædning af vores 

nyplantning, hegnet bliver det samme, som det for haveaffald. Det drejer sig om ca. 2,5 m. 

Vi har bedt J.E. om at sørge for opsætning af container for madaffald som mangler ved Gyvelvej 3 

til 7. Dette er bleven omtalt adskillige gange før. 

Vi efterlyste en lejekontrakt for garager som i skrivende stund er modtaget, og givet svar tilbage 

på. 

Vedrørende Århus Bolignet blev dette drøftet, men da TDC lægger kabler lige nu overlader vi til 

vores beboer om tilmelding til div. Tjenester. 

Der er stadig klager over vores vaskeri, men når man taber vand eller sæbe på gulvet skal man 

tørre det op, så man undgår at man er ved at falde på de glatte steder med sæbe og vand. 

Referent: Horst 

Næste møde 22 februar kl.16.30 (grundet Co Park møde 16.30) 


